
P R O T O K Ó Ł  Nr VI/2011 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2011 roku 
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Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QWORUM 
 
  Na podstawie art. 19 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku                    

o samorządzie gminnym otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Krzysztof Kaszuba. 
 

Na podstawie listy obecności stwierdził qworum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

 

Powitał radnych,  sołtysów oraz gości: 

� Pana Zdzisława Pawelca – Wójta Gminy 

� Pana Kazimiera Lechickiego – Zastępcę Wójta Gminy 

� Panią Halinę Czajkowską – Sekretarza Gminy 

� Panią Renatę Kamińską – Skarbnika Gminy 

� Kazimierę Seżysko – Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

� Panią Krystynę Miodowską – Kierownika Referatu Rolnego UG 

� Pana Ryszarda Miedzika – Prezesa Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej – radnego Rady Powiatu 

� Pana Sebastiana Basiejko – Kierownika Referatu Oświaty UG 

� Panią Irenę Stołowską – Dyrektora Zespołu Szkół w Bierzwnicy 

� Panią Elżbietę Wachowiec – Dyrektora Zespołu Szkół w Lekowie 

� Panią Krystynę Brodowską – Dyrektora Zespołu Szkół w Oparznie 

� Panią Dorotę Adamiak – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Rusinowie 

� Pana Jakuba Szynkowskiego – Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Klępczewie 

� Panią Wiesławę Reszczyńską – Prezesa Zarządu Oddziału Związku 

Nauczycielstwa Polskiego 

� Pana Mariana Kaniuka – sołtysa kadencji 2007-2011 
 

Ad.2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 
 
Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z ostatniej sesji wyłożony był 

do wglądu w Biurze Rady. Uwag nie wniesiono.  
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Radni w głosowaniu jawnym protokół przyjęli jednogłośnie 

 

Ad.3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 
Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba poinformował, że porządek 

obrad podany był w zaproszeniach na sesję. Innych propozycji nie było. 

W głosowaniu jawnym radni porządek obrad przyjęli jednogłośnie,                               

a przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie qworum 

2. Zatwierdzenie protokołu z ostatniej sesji 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Interpelacje radnych 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy i Wójta Gminy            

z prac w okresie między sesjami 

6. „Czas dla Samorządów” 

7. Przyjęcie sprawozdania z wyborów do organów sołectw 

8. Podjęcie uchwał dotyczących likwidacji szkół 

9. Rozpatrzenie sprawozdania z działalności organizacji sportowych                         

i przedstawienie ich zamierzeń na 2011 rok 

10. D y s k u s j a 

11. Podjęcie uchwał 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

13. Wolne wnioski 

14. Z a k o ń c z e n i e 

 

Ad.4. INTERPELACJE RADNYCH 
 

Radny Pan Andrzej Żubert poruszył dwie sprawy: 

� zwrócił się z prośbą o spowodowanie, aby z jeziora na Świdwinku została 

spuszczona woda, ponieważ jej poziom podniósł się w niepokojący sposób 

� wymóc na Prezesie Zakładu Usług Komunalnych w Świdwinie uprzątnięcie 

wysypiska śmieci na Świdwinku oraz jego okolicy. Są to śmieci Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba swoją interpelację 
skierował do Pana Wójta. Jak co roku w okresie wiosennym ponawia sprawę 
uporządkowania Klępczewa. Walące się budynki ewidentnie stanowią 
zagrożenie życia. Brak reakcji ze strony Urzędu spowoduje, że sprawa zostanie 

skierowana do Nadzoru Budowlanego. 

 

Ad.5. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY 
GMINY I WÓJTA GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY 
SESJAMI 
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Pan Dariusz Gos – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja w okresie 

między sesjami przeprowadziła dwie kontrole: 

� pracy świetlic i bibliotek na terenie Gminy 

� zasad udzielania pomocy dla podopiecznych (zgodność udzielanej pomocy               

z ustawą) przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Etyki Radnych 

Pani Justyna Twardys. 
„W okresie międzysesyjnym Komisja zajmowała się pracami związanymi                       

z kalendarzem imprez masowych i kalendarzem szkolnych zawodów 

sportowych oraz analizą funkcjonowania uczniowskich i Gminnych Klubów 

Sportowych. 

� Został stworzony kalendarz imprez masowych na rok 2011. W spotkaniu 

uczestniczyli przedstawiciele Stowarzyszeń działających na terenie Gminy 

oraz lokalni Liderzy. Kalendarz został opracowany w taki sposób, aby każde 

wydarzenie nie kolidowało z innym, tak aby mieszkańcy Gminy mieli 

możliwość uczestnictwa we wszystkich i aby organizatorzy mieli możliwość 
skorzystania z gminnych sprzętów. 

 

� Na spotkanie w sprawie opracowania kalendarza szkolnych zawodów 

sportowych zostali zaproszeni przedstawiciele gminnych i uczniowskich 

klubów sportowych. Opracowano kalendarz obejmujący szkoły podstawowe 

i gimnazja. 

 

� Na spotkaniu dotyczącym działalności uczniowskich i gminnych klubów 

sportowych prezesi przedstawili sprawozdania z działalności na 2010 rok. 

Prezentacje były bardzo obszerne, odzwierciedlały osiągnięcia dzieci                       

i młodzieży, z których Gmina z pewnością może być dumna. Swoją 
działalność kluby realizowały zarówno ze środków gminnych, jak i z dotacji 

zewnętrznych, a w szczególności ze środków PPWOW pisząc wnioski                     

i projekty. 

 

� Na jednej z Komisji była poruszana sprawa dofinansowania Lotniczego 

Pogotowia Ratunkowego w Zegrzu Pomorskim.  Komisja wniosek 

zaopiniowała pozytywnie”. 

 

Pan Andrzej Żubert – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, 

Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa i Przestrzegania Prawa – w okresie 

między sesjami Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym omawiane były 

zagadnienia; Przestrzeganie Regulaminu o utrzymaniu czystości i porządku na 

terenie Gminy oraz działalność Międzygminnego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Odpadami w Wardyniu Górnym. W spotkaniu uczestniczyła Pani Jolanta 

Jabłońska Wojciul – Prezes Przedsiębiorstwa. 
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Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec – w okresie między sesjami działalność 
Urzędu koncentrowała się na: 

� zakończono prace przy termomodernizacji Zespołów Szkół w Lekowie                    

i Bierzwnicy 

 

� realizowane jest inwestycja budowy wodociągu do Przymiarek i Świdwina 

oraz kanalizacja Lipce, Łąkowo i Krosino. W związku ze złymi warunkami 

atmosferycznymi i dużymi zmianami w projektach prace zakończą się do 30 

maja 2011 roku 

 

� ogłoszono przetarg na kanalizację Lekowa, Bierzwnicy i Oparzna – 

dofinansowanie z PROW 

 

� z mienia komunalnego zostały podpisane umowy w formie aktu notarialnego 

na sprzedaż nieruchomości: 

 

- Świdwinek – działka budowlana za kwotę 26.500 zł. + 23 % VAT = 

32.595 zł – akt notarialny 09.02.2011 r. 

- Świdwinek – działka budowlana za kwotę 20.000 zł. + 23 % VAT 4.600 

zł. = 24.600 zł. – akt notarialny 14.04.2011 r. 

- sprzedaż lokalu mieszkalnego dla najemcy w miejscowości                              

w miejscowości Bierzwnica za kwotę 8.000 zł. – akt notarialny 

07.04.2011 r. 

- sprzedaż działki dla użytkownika wieczystego na własność                              
w miejscowości Rogalino za kwotę 2.900 zł. – akt notarialny 14.04.2011  

- w dniu dzisiejszym ma być podpisany akt notarialny na sprzedaż lokalu 

dla najemcy w miejscowości Sława za kwotę 13.250 zł.  

- w miesiącu marcu były przyjmowane wnioski od producentów rolnych 

na zwrot podatku akcyzowego i w miesiącu kwietniu 2011 roku zostało 

wydanych 211 decyzji. Złożono zapotrzebowanie o dotację do 

Wojewody Zachodniopomorskiego na kwotę 385.207,41 zł.  

Wypłata należności dla producentów rolnych nastąpi do końca maja Br. 

- w dniu 3 kwietnia 2011 roku odbyły się wybory do Rady Powiatowej 

Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej. Z naszego terenu wybrani zostali 

Pani Edyta Jaroszewska Nowak i Pan Władysław Bieniek 

- pomimo ogłoszonych trzech przetargów na sprzedaż drzewa „topoli”                   

w miejscowości Smardzko nie doszły one do skutku z uwagi na brak 

chętnych. 

Cena na sprzedaż drzew została obniżona z kwoty 39.860 do kwoty 

29.000 zł.  

- opracowanie i przygotowanie do uzgodnienia z Regionalnym 

Dyrektorem Ochrony Środowiska wniosków na wycinkę drzew 

rosnących w pasach dróg powiatowych na terenie Gminy Świdwin 
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- sprawy bieżące jak wydawanie zaświadczeń do spraw emerytalnych, 

rentowych, szkół itp. pisanie wykazów i ogłoszeń o sprzedaży, 

dzierżawie 

 

W kwietniu Br złożono do Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Szczecinie 

następujące projekty w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki: 

 

- projekt konkursowy PN „Równe szanse w edukacji” z zakresu działania 

9.1. (Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości 

usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty) i poddziałania 

9.1.2. (Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup                                 

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości 

usług edukacyjnych. 

Wartość projektu:531.049 zł. Projekt dla uczniów klas IV-VI szkół 

podstawowych z terenu Gminy Świdwin  

- Projekt systemowy PN. „Dogonić świat” z zakresu działania 9.1 

(Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości 

usług edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty) i poddziałania 

9.1.2 (Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup                                     

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszanie różnic w jakości 

usług edukacyjnych. 

Wartość projektu 73.516,10 zł. Projekt dla uczniów klas I-III szkół 

podstawowych z terenu Gminy Świdwin 

- pracowano również nad poprawkami do wniosku pn. „Wyposażenie 

dziecięcego zespołu Polne Maki w krakowskie stroje ludowe i 

instrument muzyczny”, złożonego do Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich za pośrednictwem Lokalnej Grupy Działania „Powiatu 

Świdwińskiego” 

- przygotowano uchwały likwidacyjnej i uchwałę dotyczącą utworzenia 

filii w Oparznie 

- odbyły się spotkania z kadrą pedagogiczną w szkołach, które mają być 
zlikwidowane (Rusinowo, Klępczewo, Oparzno) 

- odbył się półfinał wojewódzki w piłce ręcznej dziewcząt w ramach 

Igrzysk Młodzieży Szkolnej 2010/2011 – hala w Lekowie (11 kwietnia) 

- odbył się wojewódzki turniej piłki ręcznej dziewcząt o puchar Wójta 

Gminy Świdwin z udziałem dziewięciu zespołów (16 kwietnia) 

- odbył się IX Powiatowy Konkurs Plastyczny pn. „Wielkanoc                            

w Tradycji” – Klępczewo (19 kwietnia) 

- przeprowadzono indywidualne biegi przełajowe dziewcząt i chłopców 

szkół podstawowych i gimnazjalnych – Oparzno (1 kwietnia) 

- Komisja powołana przez Wójta Gminy dokonała oględzin uszkodzonej 

drogi przez Pana Ordona w miejscowości Rusinowo. 

Notatka służbowa z dnia 27 kwietnia br. stanowi załącznik do protokołu.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Pani Halina Cybul odczytała treść pisma 

Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie stanowiącego 

skargę na uchwałę Nr IV/59/2011 Rady Gminy Świdwin w sprawie zamiaru 

likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół w Oparznie.  

 

Ad.6. „CZAS DLA SAMORZĄDÓW” 
 

Sołtys Krosina Pan Otto Leske poinformował, że kończą się prace przy 

kanalizacji. W związku z powyższym zadał pytanie – kiedy będą podłączeni 

mieszkańcy i co r rolnikami, którzy nie zostali ujęci w projekcie. 

 
Pan Tadeusz Wilk – sołtys Bełtna poruszył trzy sprawy: 

� przyspieszyć dokumentację na budowę wodociągu w Bełtanie – ze względu 

na częste awarie mieszkańcy mają problem z poborem wody 
 

� wpłynąć na ZUK, aby odebrali pełne pojemniki z opakowaniami 

plastikowymi – idzie kolejny długi wikend i przy większym wietrze 

opakowania będą fruwały po całej wiosce 
 

� pytanie skierowane do Pana Andrzeja Żuberta – Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa – czy w tym roku będą równane drogi 
 

Sołtys Rusinowa Pan Adam Bińczak zwrócił uwagę na małe zainteresowanie 

rolników wyborami do Izb Rolniczych.  

Ponadto poruszył jeszcze dwie sprawy: 

� za transformatorem w płycie betonowej jest wielka dziura, która zagraża 

bezpieczeństwu – należy ją zabezpieczyć 
 

� wspomóc finansowo Spółki Wodne 
 

Sołtys Lekowa Pani Maria Świątczak zwróciła się z pytaniem, co dalej                      

z chodnikiem koło cmentarza. 

Zadała również pytanie, czy Rada sołecka ma obowiązek składania podania                   

o nieodpłatny wynajem świetlicy wiejskiej na zebranie – ostatnio były 

problemy. 

 

Pan Adam Kępa – sołtys Kluczkowa zainteresowany jest na jakim etapie jest 

projekt remontu świetlicy wiejskiej i budowy placu zabaw. 

 

Pan Lech Lipka – sołtys Berkanowa zgłosił wniosek, aby na Sesje Rady prosić 
posłów z naszego terenu.  

 

Ad.7. PRZYJĘCIE SPRAWOZDANIA Z WYBORÓW DO ORGANÓW 
SOŁECTW 
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S P R A W O Z D A N I E z przeprowadzonych wyborów do organów sołectw 

na kadencję 2011 – 2015 złożył Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec. 
 

Wybory sołtysów i rad sołeckich odbyły się na zebraniach wiejskich 

zgodnie z ustalonym harmonogramem w okresie od dnia 8 do 31 

marca 2011 roku. 

We wszystkich zebraniach uczestniczył Wójt Gminy Pan Zdzisław 

Pawelec bądź Zastępca Wójta Pan Kazimierz Lechocki. 

Zebrania obsługiwało po dwóch pracowników Urzędu Gminy. 

 

Wyniki wyborów przedstawiają się następująco: 
 

Lp. SOŁECTWO SOŁTYS RADA SOŁECKA 

1. 
BEŁTNO 

78-312 Lekowo Wilk  Tadeusz 

1. Kluska Stanisław 

 2. Wietrak Jolanta 

 3. Panasz Iwona 

 4. Janek Krystyna 

2. 
BERKANOWO 
78-312 Lekowo 

Lipka Lech 

1. Śniadecki Anna 

2. Szymanek Małgorzata 

3. Mich Wiesław 

4. Dudek Piotr 

3. 
BIERZWNICA 

78-324 

Cieszeniewo 
Siminiecka Maria 

1. Krzewska Lidia 

 2. Sidorczyk Ewa 

 3. Jalowski Grzegorz 

 4. Adamczyk Zygmunt 

 5. Tews Jolanta 

 6. Patyk Mieczysław 

 7. Chrostowski Krzysztof 

 8. Zgrzeblak Teresa 

4. 
BYSTRZYNA 
78-300 Świdwin Grabowska Teresa 

1. Piątek Aleksander 

  2. Pierz Tadeusz 

 3. Trojanowski Waldemar 

 4. Pierz Elżbieta 

5. 
CIESZENIEWO 

78-324 

Cieszeniewo 

Fotyga Jerzy 

1. Olejnik Marek 

2. Giluk Marcin 

3. Gumowski Ireneusz 

4. Ogonowska Janina 
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5. Hirniak Agnieszka 

6. Żukowski Mateusz 

6. 
CIESZYNO 

78-312 Lekowo 
Wieczorek Bożena 

1. Kieruzel Józef 

2. Lemieszek Maria 

3. Winiarska Barbara 

4. Pawlonka Agnieszka 

5. Goźliński Sławomir 

7. 
KLUCZKOWO 

78-324 Cieszeniewo 
Kępa Adam 

1. Kozikowski Włodzimierz 

2. Jaroszewska Nowak Edyta 

3. Szymurska Magdalena 

4. Białous Wiesław 

8. 
KROSINO 

78-300 Świdwin Leske Otto 

1. Bieniek Władysław 
  2. Gałązka Grzegorz 

  3. Czopek Waldemar 

  4. Riha Zofia 

9. 
LEKOWO 

78-312 Lekowo 
Świątczak Maria 

1. Witkowska Wanda 

2. Pantoł Zbigniew 

3. Włodarczyk Karol 

4. Rozmus Robert 

5. Pawłuszyn Ewa 

10. 
ŁĄKOWO 

78-311 Rusinowo 

 

Pawlonka Ryszard 

1. Rewińska Barbara 

2.Zając Jadwiga 

3. Sobesto Mieczysława 

4. Matulewicz Małgorzata 

5. Tabaczyńska Teresa 

6. Kostycz Danuta 

11. 
NIEMIERZYNO 
78-300 Świdwin 

Chmielewska Bronisława 

1. Komaniecka Janina 

2. Piotrowicz Iwona 

3. Komaniecka Magdalena 

4. Tarcz Czesław 

5. Kozakowski Marcin 

6. Wroczyński Marcin 

7. Kowalczyk Bogusław 

8. Rychel Elżbieta 

12. 
OPARZNO 

78-300 Świdwin 
Wróblewska Beata 

1. Bodnar Mikołaj 

2. Piwowarczyk Urszula 

3. Janczewska Jadwiga 

4. Sokół Krystyna Beata 

5. Piwowarczyk Barbara 
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6. Wasylew Bogdan 

7. Marczak Konrad 

13. 
PRZYBYSŁAW 
78-300 Świdwin Maksiak Jadwiga 

 1. Makowski Tomasz 

 2. Olejniewicz Kazimierz 

 3. Panasz Jan 

 4. Niedziałek Zbigniew 

14. 
ROGALINO 

78-300 Świdwin 
Lachiewicz Władysław 

1. Kalka Kazimierz 

2. Hamaluk Bożena 

3. Bożek Elżbieta 

4. Jagodziński Andrzej 

15. 
RUSINOWO 

78-311 

Rusinowo 
Bieńczak Adam 

1. Rosińska Anna 

2. Twardys Katarzyna 

3. Kopeć Konstanty 

4. Pudełek Dorota 

5. Świecak Teresa 

6. Balcerek Maria 

7. Nowak Krystyna 

8. Kozicki Mieczysław  

16. 
SŁAWA 

78-324 Cieszeniewo 
Słoński Jan 

1. Martul Tomasz 

2. Makson Maria 

3. Dołasiński Marian 

4. Skibowska Joanna 

17. 
SMARDZKO 

78-300 Świdwin 
Baranowska Ilona 

1. Szary Janusz 

2. Zbitka Kazimierz 

3. Sieradzki Piotr 

4. Stachera Małgorzata 

18. 

 

ŚWIDWINEK 
78-300 Świdwin 

 

Paciorek Tadeusz 

1. Waz Mieczysław 

2.  Kurlapski Wincenty 

3.  Brodowicz Andrzej 

4. Godzieba Bolesław 
 

Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec i Przewodniczący Rady Pan Krzysztof 
Kaszuba podziękowali ustępującym sołtysom tj. Panu Marianowi Kaniuk, Panu 

Andrzejowi Żubert i Panu Edwardowi Skibińskiemu za sumienne dbanie                       

o dobro lokalnej społeczności we wszystkich dziedzinach życia wręczając 

pamiątkowy upominek. 

 
Ad.8. PODJĘCIE UCHWAŁ DOTYCZĄCYCH LIKWIDACJI SZKÓŁ 
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Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec podtrzymuje wniosek o likwidacji 

proponowanych szkół. Poinformował również radnych o otrzymanej pozytywnej 

opinii Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty oraz opinii Związków 

Zawodowych w sprawie zamiaru likwidacji szkół. 
 

Pytań i uwag nie było. 
 

W międzyczasie odbyły się spotkania z gronem pedagogicznym, gdzie 

poczyniono szczegółowe uzgodnienia. W najbliższym czasie Pan Wójt powoła 

Komisję do likwidacji.  

Pan Wójt poinformował również, że łączne koszty dowożenia dzieci będą 
kształtowały się w granicach 140 tys.zł. W przypadku jakiegoś problemu 

uruchomimy małego busa i zatrudnimy na ½ etatu kierowcę. 
 

Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła trzy projekty uchwał, 

które radni podjęli w formie: 

 

- uchwały Nr VI/67//2011 
 

- w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej                         

w Klępczewie 

(12 radnych głosowało za podjęciem uchwały,                    

1 radny wstrzymał się od głosu) 

- uchwały Nr VI/68/2011 - w sprawie likwidacji Szkoły Podstawowej                           

w Rusinowie 

(7 radnych głosowało za podjęciem uchwały,                      

4 radnych przeciw, 2 radnych wstrzymało się 
od głosu) 

- uchwały Nr VI/69/2011 - w sprawie likwidacji szkół wchodzących w 

skład Zespołu Szkół w Oparznie 

(9 radnych głosowało za podjęciem uchwały,                       

4 radnych głosowało przeciw) 

 

Ad.9. ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI 
ORGANIZACJI SPORTOWYCH I PRZEDSTAWIENIE ICH 
ZAMIERZEŃ NA 2011 ROK 

 

Na terenie gminy Świdwin swoją działalność prowadzą następujące organizacje 

sportowe :  

 

  1. Gminny Ludowy Klub Sportowy Jedność Łąkowo, Prezes – Ryszard 

Pawlonka , w ramach otrzymanej dotacji - Otwarty Konkurs Ofert 2010 na 

realizacje zadnia pn.: Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród 

mieszkańców Gminy Świdwin , klub uczestniczył w rozgrywkach ligowych                  

o mistrzostwo klasy A seniorów i juniorów KOZPN, turniejach halowych                     

i boiskowych . Organizowane były zajęcia z nauki gry w piłkę nożną  dla 
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juniorów i seniorów oraz mecze piłkarskie o mistrzostwo klasy  A KOZPN                 

w miejscowości Łąkowo. W ramach zadania dokonano bieżącej obsługi boiska 

w zakresie pielęgnacji murawy oraz utrzymani zaplecza socjalnego ( duża 

świetlica) w miejscowości Łąkowo.  

Otrzymane dofinansowanie na wsparcie realizacji w/w zadania w 2010 roku 

wyniosło: 

 20.000 zł 

 

 2. Gminny Klub Sportowy Ikar Krosino , Prezes Mieczysław Serafin, w ramach 

otrzymanej dotacji – Otwarty Konkurs Ofert 2010 na realizację zadania pn.: 

Upowszechnienie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców Gminy 

Świdwin, klub uczestniczył w rozgrywkach organizowanych przez Pomorską 
Ligę Oldbojów ( II liga oldbojów) B klasa seniorów KOZPN runda wiosenna 

sezonu 2009/2010 i klasa A seniorów KOZPN runda jesienna sezon 2010/2011 , 

Bałtyckiej Ligi Orlik 2012 ( orliki ) ,turniejach halowych i innych imprezach 

sportowych. Organizowano zajęcia z nauki gry w piłkę nożną dla dzieci, 

młodzieży i osób dorosłych . Organizowano mecze piłkarskie oraz dokonano 

bieżącej obsługi boiska i utrzymanie zaplecza socjalnego w miejscowości 

Krosino.  

Otrzymane dofinansowanie na wsparcie realizacji w/w zadania w 2010 r. 

wyniosło : 11.000 zł  

 

3. Gminny Ludowy Klub Sportowy Huragan Bierzwnica , Prezes Łukasz 

Pugacz, w ramach otrzymanej dotacji – Otwarty Konkurs Ofert 2010 na 

realizację zadania pn.: Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród 

mieszkańców Gminy Świdwin , klub uczestniczył w rozgrywkach ligowych                  

o mistrzostwo A klasy seniorów i juniorów KOZPN runda wiosenna sezonu 

2009/2010, turniejach halowych, oraz zawodach sportów siłowych                                

( Mistrzostwa Europy w Niemczech – zawodnik Józef Sokołowski). 

Organizowane były zajęcia z nauki gry w piłkę nożną dla juniorów i seniorów 

oraz mecze piłkarskie o mistrzostwo A klasy KOZPN w miejscowości 

Bierzwnica. W ramach zadania dokonano bieżącej obsługi w zakresie 

utrzymania boiska piłkarskiego wraz z zapleczem w miejscowości Bierzwnica.  

1. Uczestnictwo w rozgrywkach A klasy seniorów i juniorów organizowanych 

przez KOZPN,  

2. Uczestnictwo w rozgrywkach Ligi Bałtyckiej Orlik 2012 , 

3. Prowadzenie zajęć sportowych z zakresu piłki nożnej dla młodzieży                          

i dorosłych,  

4. Uczestnictwo w turniejach i mistrzostwach w ,,trójboju siłowym” 

Otrzymane dofinansowanie na  wsparcie realizacji w/w zadania w 2010 

wyniosło 22.000 zł   
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 4. Wiejski Ludowy Klub Sportowy ,,DELTA” Rusinowo, Prezes Tadeusz 

Głuchowski, w ramach otrzymanej dotacji – Otwarty Konkurs Ofert 2010 na 

realizację zadania pn.: Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród 

mieszkańców Gminy Świdwin, klub organizował zajęcia sportowe dla dzieci i 

młodzieży , wyjazdy na zajęcia na hali Sportowej w Lekowie . W ramach 

zadania dokonano bieżącej obsługi boiska w zakresie utrzymania boiska 

piłkarskiego wraz z zapleczem w Rusinowo.  

1. Prowadzenie zajęć sportowych w tenisie stołowym, szachach i warcabach  

2. Prowadzenie zajęć sportowych z zakresu piłki nożnej dla młodzieży                          

i dorosłych .  

W 2010 roku Klub nie zrealizował do końca zakładanych celów ze względu na 

przewlekłą chorobę Prezesa Mariana Głuchowskiego. Otrzymane 

dofinansowanie na wsparcie realizacji zadania w 2010 wyniosło 7.000 zł , kwota 

wykorzystana 5853,50 , środki zwrócone 1146,50. 

 

5.  Międzyszkolny Uczniowski Klub Karate ,,BUSHI-DO” Lekowo, Przezes 

Marek Knut , w ramach otrzymanej dotacji – Otwarty Konkurs Ofert 2010 na 

realizację zadania pn.:  

a) Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci i młodzieży szkolnej 

z  Gminy Świdwin poprzez zajęcia z nauki pływania – w ramach zadania 

prowadzone były zajęcia sportowo-rekreacyjne na basenie połączone z nauką                
i doskonaleniem pływania dla uczniów ze szkół z terenu Gminy Świdwin : 

Zespół Szkół w Lekowie, Zespół Szkół w Oparznie, Zespół Szkół                                 

w Bierzwnicy, Szkoła Podstawowa  w Rusinowie i Szkoły Podstawowej                      

w Klępczewie. 

Otrzymane dofinansowanie na wsparcie realizacji zadania – 12000 zł   

b) Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci i młodzieży szkolnej 

z Gminy Świdwin – w ramach zadania prowadzone były zajęcia sportowo-

rekreacyjne w trzech sekcjach :  

a) sekcja piłki nożnej dziewcząt  
b) sekcja samoobrony i karate  

c) sekcja piłki siatkowej dziewcząt  
d) sekcja piłki koszykowej i tenisa stołowego  

Otrzymane dofinansowanie na wsparcie realizacji zadania – 16000zł  

 

6. Uczniowski Klub Sportowy ,,Rega” przy Zespole Szkół w Bierzwnicy, Prezes 

Jacek Gałas, w ramach otrzymanej dotacji – Otwarty Konkurs Ofert 2010 na 

realizację zadania pn.: Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród dzieci 

i młodzieży szkolnej z Gminy Świdwin- w ramach zadania prowadzone były 

zajęcia sportowo-rekreacyjne w sekcjach : 

a) sekcja piłki ręcznej  

b) sekcja akrobatyki sportowej  

c) sekcja gier i zabaw ruchowych  
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Otrzymane dofinansowanie na wsparcie realizacji zadania- 16000 zł  

 

Ad.10. D Y S K U S J A 
 
  -     nie było    - 

 

Ad.11. PODJĘCIE UCHWAŁ 
 
Sekretarz Gminy Pani Halina Czajkowska przedstawiła pięć projektów 

uchwał, które radni podjęli w formie: 

 

- uchwały Nr VI/70/2011 - w sprawie utworzenia Szkoły Filialnej                     

w Oparznie podporządkowanej 

organizacyjnie Publicznej Szkole 

Podstawowej w Lekowie 

(11 radnych głosowało za podjęciem 

uchwały, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu) 

- uchwały Nr VI/71/2011 - w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych i publicznych 

gimnazjów oraz ustalenie granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych                              

i publicznych gimnazjów prowadzonych 

przez Gminę Świdwin 

(10 radnych głosowało za podjęciem 

uchwały, 1 radny przeciw, 2 radnych 

wstrzymało się od głosu) 

- uchwały Nr VI/72/2011 - w sprawie określenia zasad udzielania                        

i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze w szkołach oraz 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych                           

i opiekuńczych pedagoga szkolnego 

(uchwałę podjęto jednogłośnie) 

- uchwały Nr VI/73/2011 - w sprawie nabycia nieruchomości 

(uchwałę podjęto jednogłośnie) 

- uchwały Nr VI/74/2011 - w sprawie zasad udzielania dotacji z budżetu 

Gminy Świdwin na budowę przydomowych 

oczyszczalni ścieków 

(uchwałę podjęto jednogłośnie) 
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Kolejne trzy projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Renata 

Kamińska, które radni podjęli w formie: 
 

- uchwały Nr VI/75/2011 
 

- w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na rok 2011 

(uchwałę podjęto jednogłośnie) 

- uchwały Nr VI/76/2011 
 

- w sprawie poboru podatków i opłat 

prolongacyjnych w drodze inkasa 

(uchwałę podjęto jednogłośnie) 

- uchwały Nr VI/77/2011 
 

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Koszalińskiemu na stworzenie 

zaplecza logistycznego w celu przedłużenia 

funkcjonowania w Zegrzu Pomorskim bazy 

Lotniczego Pogotowia Ratunkowego 

(uchwałę podjęto jednogłośnie) 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba zapoznał radnych z uchwałą 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy za 2010 rok. 
 

Ad.12. ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt Gminy Pan Zdzisław 
Pawelec. 
 

Pan Andrzej Żubert – sprawa jeziora na Świdwinku – Zastępca podjął już 
odpowiednie działania. 

 

Pan Krzysztof Kaszuba – grunty i zabudowania po Spółce POLFARM zostały 

rozdysponowane i nowy właściciel winien uporządkować rozwalające się 
budynki. 

Cieszyno – właściciel rozwalających się budynków został decyzją Nadzoru 

Budowlanego zobowiązany do zabezpieczenia i uporządkowania terenu. 

 

Pan Otto Leske – dwóch rolników, którzy zostali pominięci w projekcie 

kanalizacji będą podłączeni. 

 

Sołtys Pan Tadeusz Wilk – wodociąg w Bełtanie – temat „na tapecie” – będzie 

opracowana strategia 

Wywóz pojemników z plastikami – już zgłoszono do ZUK 

Jeśli chodzi o naprawy dróg – Komisja Rolnictwa pojedzie w teren i dokona 

przeglądu 
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Pan Adam Bińczak – dziura w płycie betonowej za transformatorem o której 

mówił sołtys jest tematem nieznanym. Wyślemy pracownika celem 

sprawdzenia. 

 

Pani Teresa Grabowska – dojazd do jeziora w Bystrzynie – dostarczymy 

przyczepę gruzu do rozplantowania. 

 

Pani Maria Świątczak – chodnik koło cmentarza w Lekowie – Pan Wójt będzie 

monitować u Pana Starosty – jest to droga powiatowa 

Pan Adam Kępa – remont świetlicy i budowa placu zabaw – wniosek jest 

złożony w Urzędzie Marszałkowskim – może to jednak trochę potrwać. 
 

Pan Lech Lipka – będziemy zapraszać na posiedzenia sesji Rady Posłów na 

Sejm z naszego terenu. 

 

Ad.13 WOLNE WNIOSKI 
 
Sołtys Rogalina Pan Władysław Lachiewicz zwrócił się z pytaniem, czy                   

w przypadku, gdy wybuduje własną przydomową oczyszczalnię ścieków,                  

a w późniejszym terminie wieś będzie skanalizowana, czy będzie musiał się 
przyłączyć. 
 

Pan Wójt odpowiedział, że nie będzie musiał.  

 

Sołtys Cieszeniewa Pan Jerzy Fatyga – zbliża się święto 1-go Maja – skąd 

mamy wziąć flagi. 

 

Ad.14. Z A K O Ń C Z E N I E 
 
Kończąc obrady Sesji Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Kaszuba 

podziękował za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono 

 

Protokołowała                                                      Przewodniczący Rady 

                                                                                  

Wiesława Żmudzińska 

                                                                                 Krzysztof Kaszuba 
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